
Véleményem az internet térhódításáról napjainkban 

 

Ezzel a jelenséggel nap mint nap összefutunk, és a hihetetlen gyorsasággal fejlődő technika 

miatt a helyzet egyre csak rosszabb lesz.  

 

A közösségi média sok esetben lehet hasznos, de akár veszélyessé is válhat. Gyakran 

belefutunk az interneten olyan cikkekbe, hogy a legkülönfélébb zaklatások történnek a 

közösségi médiákon. Ha nem vigyázunk, akkor mi is áldozatul eshetünk az efféle 

zaklatóknak.  

 

 

 

Emellett pedig sok ember számára függőséget is okozhat. Vannak, akik nem tudnak anélkül 

meglenni, hogy állandóan görgetnék a Facebookot - akár napi több órán át.  

 

De azért nézzük inkább az internet jó oldalát. Gyors és egyszerű üzenetküldést tesz lehetővé 

bárkinek, akár a világ egyik végéből a másikba, másodpercek alatt átmegy az üzenet. 

Másfelől pedig egy kattintással gyakorlatilag bármilyen információt elérhetünk. A tanulásban 

és a szórakozásban egyaránt segít a net.  



 

 

Összességében az internet is egy olyan dolog, mint annyi más az életünkben, hogy 

megvannak az előnyei és hátrányai.  

Szerintem nyugodtan internetezhetünk akár napi szinten is, de ügyeljünk arra, hogy mindig 

csak mértékkel. Vigyázzunk is magunkra, a veszély mindig onnan jön, ahonnan még csak 

nem is gondolnánk. 
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